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Valtuutettu Ulpu Keränen jätti seuraavan valtuustoaloitteen: 
 
”On käynyt ilmi, ettei kaikki kaupunkikamerat toimi kunnolla ja osa 
kuvista on todella huonolaatuisia tai hitaita.  
Osa toimii eri servereiden kautta ja ei siksi näy esimerkiksi poliisien 
tilannekeskuksessa.  
 
Me allekirjoittaneet esitämme, että kaupunki alkaa yhdessä 
viranomaisten kanssa selvittämään kaupunkikameroiden tämän 
hetkistä tilaa ja uudistaa niitä ajan tasalle tarpeen mukaan.  
Kaupungin tapahtumakeskukset ovat osaltaan muuttaneet paikkaa 
ja siksi olisi tärkeää myös tarkastella kaupunkikameroiden sijainteja.” 
 
Liite A § 100 Allekirjoitettu valtuustoaloite 

 
Päätös Kaupunginvaltuusto päättää merkitä aloitteen pöytäkirjaansa ja 

saattaa sen kaupunginhallituksen käsittelyyn. 


